
Z á p i s n i c a     
 

zo zasadnutia VMČ č. 5 Nitra – Diely, Kynek, Mlynárce, Párovské Háje             
konaného   10.04.2025, o 16,00 h, Na Hôrke 30 

 

       ___________________________________________________________________________       
 

Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Došlá pošta a jej vybavenie  
3. Odpovede a pripomienky 
4. Rôzne a požiadavky VMČ 

 
Na zasadnutí sa zúčastnilo 6 členov /priložená prezenčná listina s vlastnoručnými 
podpismi/: 

Prítomní: 6 - Ladislav Turba, , PhD., Ing. Jarmila Králová, PhD., PhD., RNDr. Hilda 
Kramáreková, PhD.,   Ing. Jozef Bisták, Mgr. Viktor Moravec, Ing. Ľuboš Kriššák 

Neprítomní ospravedlnení: 3 -, Ing. Ľubomír Moravčík, , doc. PhDr. Katarína 
Welnitzová, doc. PaedDr. Pavol Horička,  

Zasadnutie výboru mestskej časti č.5 bolo uznášaniaschopné. 

 
1.Otvorenie:   
zasadnutie zahájil predseda VMČ 5  - Ladislav Turba. Oboznámil všetkých prítomných 
s programom zasadnutia, ktorý bol prítomnými odsúhlasený. 
 

2. Došlá pošta : 

Bod. č.15  – Podnet poslankyni MZ p. Welnitzovej – oprava poškodeného parkoviska pred 
KD Kynek 

Uznesenie:  VMČ tento podnet prerokoval a postupuje na vybavenie správcovi Stredisku 
mestských služieb 

ZA:  5                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

 

Bod. č.16  – Podnet poslankyni MZ p. Welnitzovej – oprava poškodeného parkoviska pred 
kostolom Kynek 

Uznesenie:  VMČ tento podnet prerokoval a postupuje na vybavenie správcovi Stredisku 
mestských služieb 

ZA:  5                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

 



Bod. č.17  – Žiadosť Odboru životného prostredia MsÚ vo veci doplnenia tieniacich 
plachiet na vybraných detských ihriskách. V rámci nášho VMČ bolo navrhnuté detské 
ihrisko pri ZŠ Na Hôrke. 
Uznesenie:  VMČ túto žiadosť prerokoval a súhlasí v uvedeným návrhom Odboru 
životného prostredia. 
ZA:  5                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

 

Bod. č.18  – Žiadosť Odboru životného prostredia MsÚ vo veci doplnenia pitníkov v 
lokalitách detských ihriskách/frekventovaných peších trás v meste. V rámci nášho VMČ 
bolo navrhnuté umiestniť pitník v športovo-rekreačnej zóne Popradská - Kmeťova. 
Uznesenie:  VMČ túto žiadosť prerokoval a súhlasí v uvedeným návrhom Odboru 
životného prostredia. 
ZA:  5                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

 

Bod. č.19  – Požiadavka Odboru investičnej výstavby MsÚ vo veci doplnenia verejného 
osvetlenia vo výbehu pre psov Viničky. Odbor investičnej výstavby a rozvoja tento podnet 
od občanov zaevidoval medzi investičné akcie. 
Uznesenie:  VMČ uvedený podnet prerokoval, berie na vedomie jeho zaradenie do 
evidencie investičných akcií. 
ZA:  5                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

 

Bod. č.20  – Žiadosť Jozefa Mikača a Veroniky Mikačovej, vo veci navozených 
a naplavených štrkov na ulici Nad potokom Nitra - Kynek. 
Uznesenie:  VMČ túto žiadosť prerokoval, ale nakoľko sa uvedené už rieši na MsÚ, 
stanovisko zaujmeme po určení ďalšieho postupu zo strany MsÚ. 
ZA:  5                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

 

Bod. č.21  –  Kristína Žáčiková, podnet vo veci cesty Na dolinu, otvorenia parku na 
Kyneku a kosenia súkromných pozemkov popri ulici Na Dolinu. 
Uznesenie: VMČ uvedené prerokovalo a prijalo nasledovné uznesenia. 

1. Cesta ulica Na dolinu. 
V súčasnosti na mestskom úrade momentálne pracujeme na viacerých investičných 
projektoch, ktoré si vyžadujú odbornú prípravu a koordináciu. Projekt „Na Dolinu“ už 
má spracované úvodné podklady, pričom rieši aj ulicu Hájska. Vzhľadom na to, že 
kapacity úradu sú rozdelené medzi viaceré dôležité projekty, ďalšie kroky budeme riešiť 
hneď, ako to bude možné. 

2. Sprístupnenie Kyneckého parku. 
Park na Kyneku je pamiatkovo chránený a nie je majetkom mesta. K procesu 
sprístupnenia parku pre verejenosť vedie dlhá cesta. Odbor životného prostredia 
v spolupráci s odborom majetku plánuje v budúcnosti súčinnosť v prípade, že nastanú 



okolnosti, ktoré by zmenili momentálnu situáciu. (tlmočené stanovisko Odboru životného 
prostredia) 

3. Podnet na kosbu pozemkov popri ul. Nová Osada postúpime na Odbor Životného 
prostredia MsÚ 

 
ZA:  5                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

3. Odpovede: 

Všetky doručené listy, odpovede a pripomienky sú zadokumentované v došlej pošte 
v predložených materiáloch k zasadnutiu VMČ ku dňu 10.04.2025. 
 

 

4. Rôzne a požiadavky VMČ : 
P-18/2025 ŽP  Poslankyňa MZ p. Králová dala návrh na vyčistenie pozemku v objekte 
domu Štúrova 130  a jeho využitie na vytvorenie zberného dvora (kontakt p.Králová) 

P-19/2025 FIN Na podnet poslankyne MZ p. Královej žiadame do MZ pripraviť návrh 
na rozpočtové opatrenia z FMR – Mlynárce Priemyselný park, na vykrytie nižšie 
uvedených akcií: 

1. Oprava  miestne cesty Lukov dvor vo výške 81,100 €  
2. Oprava miestnej cesty Zvolenská 1-19 vo výške 220,500 €  
3. Oprava miestnej cesty Zvolenská 2-22 vo výške 231,115 €  
4. Oprava chodníka ul. Hydinárska – suma bude doplnená dodatočne 
5. Oprava chodníka ul. Štúrova v úseku Transdev – kostol Mlynárce vo výške 

76,000€ 
6. Oprava chodníka ul. Chotárna vo výške 71,000€ 
7.  Úprava PD a vybudovanie chodníka Stará Jarocká vo výške 111,500 €  
8. Oprava ulice Jarabinová vo výške 40,700 €  
9. Oprava chodníka Kmeťova 10-16 vo výške 19,000 €  
10. Doplnenie prvkov na detskom ihrisku Párovské Háje vo výške 40,000€  
11. Oprava chodníka na ul. Dunajská vo výške 72,450 €  
12. Revitalizácia plochy medzi domami Zvolenská 2-16 a Zvolenská 18-32 vo výške 

10,000€ 
13. Oprava multifunkčného ihriska na Kyneku – výmena povrchu umelej trávy – 

17,000€ 
14. Vypracovanie PD miestnej cesty Furmanská vo výške 18,000€ 
15. Vypracovanie PD miestnej cesty Kamenecká vo výške 10,000€ 
16. PD a realizácia verejného osvetlenia na parkovisku Na Hôrke 33 vo výške 700 € + 

15,000 €  

Uznesenie:  VMČ žiadosť Odbor ekonomiky a rozpočtu o prípravu návrhu na rozpočtové 
opatrenia z FMR – Mlynárce Priemyselný park, na vykrytie uvedených akcií: 

ZA:  6                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 

 

 



 Na najbližšie zasadnutie VMČ členovia VMČ pripravia návrh lokalít, ktoré by 
mali byť zahrnuté do plánu kosby pre ďalšie obdobie 
 

 Pozývane Vás na akciu Deň matiek, ktorá sa uskutoční 11.05.2025 o 15,00h 
v priestoroch KD Párovské Háje 

 
 

Ďalšie zasadnutie VMČ č. 5 sa uskutoční  dňa  15.05.2025 o 16:00  
Na Hôrke 30, Nitra. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal:  Milan Bartoš 
14.04.2025 
 

  Ladislav Turba 

                                                                                                        predseda VMČ č. 5          
                                                                                 Nitra-Diely, Kynek, Mlynárce, Párovské Háje 

 


